

СОДЕРЖАНИЕ

ПАТРИАРШИЕ ЭНЦИКЛИКИ. БЛАГОСЛОВИТЕЛЬНЫЕ ГРАМОТЫ

Слово Его Святейшества Католикоса Всех Армян Гарегина II в связи с днем благословения тружеников образования.....5

ПРОПОВЕДИ

Проповедь иеромонаха Минаса Ахвердяна, читанная в Кафедральном соборе Св. Эчмиадзина на св. Литургии.....7

Проповедь иеромонаха Агана Ернджакяна, читанная в Кафедральном соборе Св. Эчмиадзина в связи с праздников Шогакат.....10

РЕЛИГИЕВЕДЕНИЕ

ДЬЯКОН АРМАН АБРААМЯН - Ветхозаветный канон в ранней Церкви.....13

ДИМИТРА КУКУРА - Реэвангелизация в “христианских” общинах. Ортодоксальный подход.....25

ИСТОРИКО-ФИЛОЛОГИЧЕСКИЕ ИССЛЕДОВАНИЯ

АРМЕН ВИРАБЯН - Обстоятельства создания произведений Закарии Канакерци и их язык.....39

А. С. ТВЕРИТИНОВА - Фальсификация истории средневековой Турции в кемалистской историографии.....48

АРМЕН АБГАРЯН - Научное наследие Гарегина Сrvандзтянца.....81

СООБЩЕНИЯ

НВАРД ВАРДАНЯՆ - Семантика креста в свадебных песнях, восхваляющих жениха.....88

САМВЕՆ ԲՈԳՈՅԱՆ - Киликия в программах армянских деятелей в годы Первой мировой войны.....99

ԱՏԻՄԱՆԺ ԲՈԳՈՅԱՆ - Новые поступления в собрание ковров Первопрестольного Св. Эчмиадзина (2008-2014 гг.).....127

СЕМИНАРИЯ И СЕМИНАРИСТЫ

ԵՍԻՍԿՈՓ ԴԵՎՈՐԴ ՏԱՐՈՅԱՆ, ԻԵՐԵՅ ԲԱՐԱՐԱՏ ԲՈԳՈՅԱՆ - Аршак Тер-Микелян.....138

CONTENTS

PONTIFICAL ENCYCLICALS, LETTERS OF BLESSING

Message of His Holiness Karekin II, Catholicos of All Armenians, on the occasion of the blessing day of teachers.....5

SERMONS

Sermon delivered by Rev. Fr. Minas Hakhverdyan during the Divine Liturgy celebrated in the Cathedral of Holy Etchmiadzin.....7

Sermon delivered by Rev. Fr. Aghan Yernjakyan during the Divine Liturgy celebrated in the Cathedral of Holy Etchmiadzin on the occasion of the Feast of Shoghakat of Holy Etchmiadzin.....10

RELIGIOUS STUDIES

DEACON ARMAN ABRAHAMYAN - Canon of the Old Testament in the early Church.....13

DIMITRA KOUKOURA - Re-evangelization in “Christian” communities: Orthodox approach.....25

HISTORICAL-PHILOLOGICAL STUDIES

ARMEN VIRABYAN - Circumstances of creation and the language of works by Zachariah of Kanaker.....39

A. S. TVERITINOVA - Falsifications of the history of medieval Turkey in Kemalist historiography.....48

ARMEN ABGARYAN - Scientific legacy of Karekin Servandzetians.....81

ESSAYS

NVARD VARDANYAN - Symbolism of the Cross in wedding ceremonies.....88

SAMVEL POGHOSYAN - Cilicia in projects of Armenian officials during the years of the First World War.....99

ASHKHOUNJ POGHOSYAN - On new additions to the carpet collection of the Mother See of Holy Etchmiadzin (2008-2014).....127

SEMINARY AND SEMINARIANS

BISHOP GEVORG SAROYAN, FR. ARARAT POGHOSYAN - Arshak Ter-Mikelyan.....138

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹԻՒՆ

**ՆԱՅՐԱՊԵՏԱԿԱՆ ԿՈՆԴԱԿՆԵՐ.
ՕՐՆՆՈՒԹԵԱՆ ԳՐԵՐ**

Ն.Ս.Օ.Տ.Տ. Գարեգին Բ. Ամենայն Հայոց Կաթողիկոսի խոսքը կրթության մշակ-
ների օրհնության օրվա առիթով.....5

ՔԱՐՈՋԵՍՍԱԿԱՆ

Տ. Մինաս աբեղա Հախվերդյանի քարոզը՝ խոսված Ս. Էջմիածնի Մայր Տա-
ճարում Ս. Պապարագին.....7

Տ. Աղան աբեղա Երնջակյանի քարոզը՝ խոսված Մայր Տաճարում Ս. Էջմիածնի
Շողակաթի փոնի առիթով.....10

ԿՐՕՆԱԳԻՏԱԿԱՆ

ԱՐՄԱՆ ՍՐԿ. ԱԲՐԱՆԱՄՅԱՆ - Հինկրակարանյան կանոնը վաղ Եկեղե-
ցում.....13

ԴԻՄԻՏՐԱ ԿՈՒԿՈՒՐԱ - Վերաավերարանումը «քրիստոնյա» համայնքնե-
րում. Օրթոդոքս մոլորեցում.....25

ՊԱՏՄԱՐԱՆԱՍԻՐԱԿԱՆ

ԱՐՄԵՆ ՎԻՐԱԲՅԱՆ - Զաքարիա Քանաքեղոցու երկերի հորինման հանգա-
մանքները եւ լեզուն.....39

Ա. Ս. ՏՎԵՐԻՏԻՆՈՎԱ - Միջնադարյան Թուրքիայի պարամության կեղծա-
րարությունները քննալական պարամագրության մեջ.....48

ԱՐՄԵՆ ԱՐԳԱՐՅԱՆ - Գարեգին Սրվանձյանցի գիրական ժառանգությու-
նը.....81

ՆԱԳԱՐԴՈՒՄՆԵՐ

ՆՎԱՐԴ ՎԱՐԴԱՆՅԱՆ - Խաչի իմաստաբանությունը հարսանեկան թագվորագովքերում.....88

ՍԱՄՎԵԼ ՊՈՂՈՍՅԱՆ - Կիլիկիան հայ գործիչների ծրագրերում Առաջին աշխարհամարտի տարիներին.....99

ԱՇԽՈՒՆՋ ՊՈՂՈՍՅԱՆ - Մայր Աթոռի գորգերի հավաքածուի նոր համալրումների մասին (2008-2014 թթ.).....127

ՃԵՄԱՐԱՆ ԵՒ ՃԵՄԱՐԱՆԱԿԱՆՆԵՐ

Տ. ԳԷՈՐԳ ԵՊՍ. ՍԱՐՈՅԵԱՆ, Տ. ԱՐԱՐԱՏ ՔՆՆ. ՊՕՂՈՍԵԱՆ - Արշակ Տէր-Միքէլեան.....138